
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 12. april 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 437
Er ministeren enig i, at også de mindre hjorteavlere skal kunne opnå dispensation fra 
krav om øremærkning af hjorte, og at det derfor skal være muligt via konstruktiv dialog 
og vejledning at få svar fra myndighederne på, hvordan dispensation kan opnås? Mener 
ministeren, at der er inspiration at hente fra praksis i vores nabolande, og mener ministe
ren, at det bør give Fødevarestyrelsens anledning til at ændre praksis ved behandling af 
dispensationsansøgninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carsten Bach (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på carsten.bach@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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